
نـایب رئیـس شـورای ملـی زعفـران:
صادرات زعفران به ۲۰۰ تن رسید

غلامرضا میری نایب رئیس شورای ملی زعفران گفت: بنابر آمار ۲۰۰ تن
زعفران به ۶۷ کشور دنیا صادر شده است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ غلامرضا میری گفت: بر اساس آمار گمرک
سال گذشته ۲۰۰ تن زعفران به بازارهای هدف صادر شد که نسبت به

سنوات گذشته روند صادرات کاهشی بوده است.

به گفته او، علی رغم آنکه تقاضای جهانی در بازارهای هدف تغییری
نداشته است، اما میزان صادرات نسبت به سال های گذشته کاهشی بوده
که این امر بدان معناست که بدلیل مشکلات بازگشت ارز به سامانه

نیما، سالانه ۱۲۰ تن زعفران قاچاق می شود.

میری ادامه داد:  اگر موضوع  بازگشت ارز حاصل از صادرات به
سامانه نیما حل شود به طوریکه اجازه دهند ارز را با قیمت توافقی
به واردکننده کالاهای لوکس به قیمت توافقی عرضه دهیم، دیگر شاهد

قاچاق زعفران به آن سوی مرزها نیستیم.

نایب رئیس شورای ملی زعفران گفت: صادرکننده زعفران باید برای
صادرات هر کیلو زعفران ۲۳ میلیون تومان مابهالتفات ارز آزاد و
نیمایی را بدهد که براین اساس صادرات توجیه اقتصادی ندارد. در

https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%b4%d9%88%d8%b1%d8%a7%db%8c-%d9%85%d9%84%db%8c-%d8%b2%d8%b9%d9%81%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%b2%d8%b9%d9%81-22/
https://agrofoodnews.com/%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%a8-%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%b4%d9%88%d8%b1%d8%a7%db%8c-%d9%85%d9%84%db%8c-%d8%b2%d8%b9%d9%81%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%b2%d8%b9%d9%81-22/
http://www.agrofoodnews.com


حالیکه با رفع مشکلات ارزی، قاچاق معنایی ندارد.
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